
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 25/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανεπαρκή τα μέτρα για την επιστροφή των μαθητών στις αίθουσες» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σε ανακοίνωσή της η «Ένωση Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων Δ.Ε.», του Δήμου 
Κατερίνης, εξέφρασε τις επιφυλάξεις της για την επαναλειτουργία των μαθημάτων για 
την Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση, καθώς και των σχολείων ειδικής αγωγής, όλων των 
βαθμίδων, τη Δευτέρα 11 Ιανουαρίου. Θεωρεί ότι, τα μέτρα που έχουν ληφθεί, δεν 
μπορούν να θεωρηθούν επαρκή για να εξασφαλίσουν την προστασία μαθητών και 
εκπαιδευτικών από την πανδημία. Zητούν τη μείωση του αριθμού των μαθητών ανά 
τμήμα (15 ανά τάξη), την αξιοποίηση σχολικών αιθουσών, την δωρεάν διεξαγωγή τεστ 
για τον ιό “Covid-19” σε μαθητές και εκπαιδευτικούς και την ενίσχυση του προσωπικού 
καθαριότητας, ώστε να τηρούνται τα υγειονομικά πρωτόκολλα στα σχολεία. Επιπλέον, 
ζητούν την πραγματοποίηση επαρκών προσλήψεων εκπαιδευτικών, δίνοντας έμφαση 
στα ειδικά σχολεία, την χορήγηση των απαραίτητων και κατάλληλων μέσων ατομικής 
προστασίας σε όλους τους μαθητές και τέλος, την αποσυμφόρηση των σχολικών 
λεωφορείων. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε υπόψη σας τις ανωτέρω διαμαρτυρίες και να προβείτε στις 
δέουσες ενέργειες, προκειμένου να υλοποιηθούν τα παραπάνω αιτήματα και να 
εξασφαλισθεί, έτσι, η προστασία μαθητών και εκπαιδευτικών από την πανδημία του 
κορωνοϊού; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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